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Aesthetic Reception of Theatrical Text
" Between Mono Text and Plurilingual Reading"

Abstract

This research tends to reach an aesthetic reception of theatrical texts taking into
consideration the constructing of textual meaning that can not take place without the reader’s
intervention and participation which represent the early existing experimental structure of
this test. This leads to create an interactive process between the text, the reader and his
inter pretation because one reading can neither enrich nor disclose the existing implicit.

Keywords: Aesthetic reception, theatrical text, mono text, plurilingual reading.

L’esthétique de la réception du texte théatral

" Entre le monotexte et la lecture plurilingue”
Résumé
Cette étude a pour but de chercher un chemin efficace afin d’atteindre une esthétique de
réception du texte théatral, en prenant en considération la structure du sens textuel ne
pouvant émerger sans I’intervention et la participation massives du lecteur. Ceci méne a
créer un processus interactif entre le texte, le lecteur et son interprétation car une lecture
unilingue ne peut ni valoriser un texte théatral ni révéler ces aspectsimplicites.

Mots-clés. Réception esthétique, texte théétral, monotexte, lecture plurilingue.
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